
Kattehjemmet Bæklunds Venner 

 

Referat Generalforsamling 24. marts 2025 
((Deltagere: 3 fra bestyrelsen, 11 gæster samt Jonna Fals)  

 

1. Valg af dirigent. 

Jonna Fals. 

Dirigenten bød velkommen og fastslog at indkaldelse til generalforsamling var sket med 3 ugers 

varsel i.h.t. vedtægterne.  

 

2. Bestyrelsens beretning om foreningens arbejde i 2024. 

Formand Jane Christensen aflagde beretning for 2024. 

Det var igen et travlt år på Bæklund, men vi klarede os igennem ved hjælp frivillige, tak for det. 

Vi fik indleveret ca. 290 katte i løbet af 2024. Desværre var der nogle, der ikke klarede den, bl.a. på 

grund af tandsygdom og nyresvigt. 

 

Vores julemarked var som altid godt besøgt. Vi havde rigtig mange fine gevinster fra bl.a. Sindal 

Dyrehospital og Maxi Zoo. Desuden fik vi i december doneret Kalender gaver, der kunne bydes på  

hver dag og alle pengene gik til kattene,  En stor tak til giveren.   

 

I december 2024 kunne vi desværre konstatere at udgifterne til de mange indleverede katte og deraf 

følgende udgifter til dyrlæge regninger, var tæt på at have tømt vores konto.  

Vi startede derfor i januar med at prøve på alle måder at få flere penge ind, og blev faktisk blæst 

bagover. Vi fik støtte og hjælp fra rigtig mange, samt et besøg fra TV2Nord, hvilket gjorde os kendt 

i store dele af Danmark, resultatet blev, udover endnu flere donationer, en månedlig donation fra en 

enkelt person i hele 2025.  

Tusind tak til alle for jeres hjælp, nu er Kattehjemmets eksistens igen sikret i en længere periode, og 

vi kan med sikkerhed sige at vi også i år kan afholde vores sommerfest, vi glæder os til at se jer alle. 

Beretningen blev godkendt.  

3. Revideret regnskab forelægges til godkendelse.  

Regnskab gennemgået af Bente Christensen.   

Regnskab underskrevet at Bente Christensen, kasserer, og bilagskontrollant Birgit Stecher. 

Regnskab godkendt.  

 

4. Eventuelle forslag. 

1. Spørgsmål omkring eventuel nedlukning af Kattehjemmet , hvem skal overtage overskydende midler samt 

siddende katte? 

Betingelserne er stipuleret i vedtægterne paragraf 9. Eventuelle forslag til organisationer der kan komme på 

tale bedes fremsendt pr. mail til bestyrelsen. 

2. Hvor står vi hvis Jonna pludselig er væk?  

Foreningen Kattehjemmets venner, er en forening uafhængig af Jonna. Der henvises til vedtægterne paragraf 

9. 
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5. Fastsættelse af kontingent 

Fastsat kontingent på kr. 300 gælder også i 2025. 

Vi har p.t. ca. 150 medlemmer. 

  

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer og bestyrelsessuppleant. 

Kasserer Bente Christensen, villig til genvalg  

Lenette Nielsen, ønsker at fortsætte som suppleant. Lone Gjessing, tidligere suppleant, indtræder 

som bestyrelsesmedlem. 

Der skal vælges ny bilagskontrollant samt bilagskontrollant suppleant. 

Solvejg Jensen er villig til at tiltræde som bilagskontrollant – Lone Jensen er villig til at tiltræde 

som bilagskontrollant suppleant. 

 

Alle blev valgt/genvalgt. 

 

8) Eventuelt. 

Mulig ny leverandør af kattegrus,  

Invitation til TV2Nord som opfølgning på tidligere besøg. 

Jonna orienterede om Nettolager, Kaj Jensen, som donerer 10.000 kr. pr måned i resten af 2025. 

Tusind tak.  

Jonna Fals afsluttede mødet, med tak til de fremmødte.   

Tak for lækker kage fra Lagkagehuset 

 

Dirigent:    Referent: 

 

____________________   ____________________________ 

Jonna Fals    V. Vestergaard 

Dato: 30. marts 2025 

_______________________________________________________________________________ 
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Konstitueringsmøde 24. marts 2025 

Jane Christensen formand 

Kresten Pedersen, næstformand 

Bente Christensen, kasserer 

Vibeke Vestergaard, sekretær 

Lone Gjessing, bestyrelsesmedlem 

 

Bestyrelsessuppleant: 

Lenette Nielsen 

Bilagskontrollant 

Solvejg Jensen 

Bilagskontrollant suppleant Lone Jensen 

Hjørring, den 30. marts 2025 

__________________________ 

V. Vestergaard 


